
 

J. Muusses,, opbouwwerker 

MEER NIEUWS VAN DE BEWONERS-COMMISSIE 
HOLENDRECHT / AWV 
 

Vorig jaar december maakten we hier o.a. melding van de 
actie die wij voeren tegen de verhuurder AWV i.v.m. de 
hoge stookkosten. Deze actie loopt nog steeds en ligt 
momenteel ter beoordeling bij de Huurcommissie. Tevens 
heeft onze actie de AWV versneld doen besluiten tot 
individuele stook voor de bewoners. Meer informatie 
hierover kunt u vinden in de MUG van mei 2005. 
Met vriendelijke groet,  
Bewonerscommissie Holendrecht / AWV,  
p/a Nieuwlandhof 175 
e-mail: holendrechtnoord@yahoo.com 
 

  
 

 
Donkere wolken boven Holendrecht is de kop van het openingsartikel. Gelukkig zijn er voldoende bewoners die 
dat herkennen en er iets tegen willen ondernemen. Naast de klankbordgroep ontstaan er nu ook groepen die acties 
starten tegen de plannen van het stadsdeelbestuur. Daarbij is het voorstel van AWV en Eigenhaard zeker de moeite 
van het bestuderen waard. Het is in ieder geval een voorstel dat meer in de lijn van de bewoners ligt. Bij het ter 
perse gaan van deze editie zijn ook leden van de klankbordgroep met tegenvoorstellen gekomen. Kortom, men is 
bezig de donkere wolken te verdrijven om het zonnetje weer te laten schijnen boven Holendrecht. 
Waar nog wel een donker wolkje boven hangt zijn de bijdragen die de Politie en Madi tot nu toe aan dit blad 
verleenden. Ondanks herhaalde vragen van de redactie zijn beide instanties niet in staat een artikeltje te produceren. 
Dat vinden wij bijzonder jammer want Politie en Madi zijn nuttige instanties in onze buurt die nu de kans missen 
om gehoord te worden. Maar misschien gaat ook hier de zon weer doorbreken. 
Waar wel de zon weer schijnt is de samenwerking tussen de redactie en de Stichting Samenlevingsopbouw 
Amsterdam Zuidoost. De Stichting heeft bij monde van de heer Muusses toegezegd dat er een aanvraag komt tot 
samenwerking tussen de 
Holendrecht van maken. 
 

 

 
 
 
 

 
Mag ik me even voorstellen? Mijn naam is Jacob 
Muusses en ik ben sinds kort opbouwwerker in de 
buurt. Mensen vragen regelmatig wat we doen en wat 
er gebeurd is sinds Alcides failliet is gegaan. 
 
Vlak voor het faillissement zijn het welzijnswerk en 
de kinderopvang van Alcides verzelfstandigd en 
ondergebracht in een nieuwe stichting die Swazoom 
heet. De nieuwe opbouwwerkstichting heet Stichting 
Samenlevingsopbouw Amsterdam Zuidoost. Onze 
taak is het ondersteunen van bewoners en 
bewonersgroepen als zij daar behoefte aan hebben. Zo 
ben ik betrokken geweest bij het 4 mei comité. Zoals 
u misschien weet wordt de herdenking van dit 
stadsdeel in Holendrecht georganiseerd. Dit jaar 
waren er ruim 300 mensen. 
 

Wij proberen de betrokkenheid van bewoners bij de 
buurt te vergroten en ook de aandacht die de bewoners 
hebben voor elkaar te verbeteren. Daartoe organiseren 
we zes keer per jaar een bewonersover leg. Vanuit dit 
overleg gaan afgevaardigden, bewoners, naar het 
buurtbeheer over leg. Dat overleg wordt voorgezeten 
door de wijkcoördinatrice Edmée Adriaan. Hierbij 
zijn mensen van woningbouwcorporaties aanwezig en 
personen die bij verschillende diensten van het 
stadsdeel werken. 
 
In dit buurtbeheer overleg kunnen zaken die bewoners 
bezighouden direct met hen besproken worden. 
Daarnaast worden in het bewonersoverleg ideeën 
besproken van bewoners die iets willen organiseren in 
de buurt. Zaken die niet goed gaan in de buurt komen 
ook aan bod.  
 
Om gezamenlijk een goede gesprekspartner voor de 
gemeente te zijn willen we graag dat er meer  mensen 
naar de overleggen komen.  
U bent als bewoner een belangrijke informatiebron. 
Als u hiervoor belangstelling heeft kunt u bellen met 
020  569 6886 of stuur een mail naar 
j.muusses@wazo.nl 
 
Tot ziens.  
 

Opbouwwerk, wat is dat? 

Van de redactie 


